
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 59 

 
Днес, 05.04.2023 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.10 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 6 /шест/  общински 

съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова       за 

11 Петко Димитров       - 

  Общо гласували:        8 

  в т.ч.: 

                                  За        8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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Председателя на комисията – г-жа Георгиева предложи първо да бъде гледана 

т.III, което беше прието единодушно. 

Точката беше водена от г-н Деян Стаматов. 

 

По т.ІII от Дневния ред: Доклад вх.№СОА23-ВК66-3201/24.03.23 г. относно 

предоставяне за безвъзмездно ползване на спортен терен-открит обект за спортни 

дейности, находящ се в кв.6, поземлен имот с идентификатор 68134.1333.683,УПИ V-

1333.1, кв. „Требич“, гр.София 

Инж.Димов – кмет на р-н Надежда запозна комисията с доклада. Той представи 

изп.директор на „ЦСКА 1948“, който е готов да отговаря на въпроси относно 

инвестициите, които ще се вложат в проекта. 

Г-жа Георгиева сподели, че това е поредния доклад, който се разглежда в СОС по 

Програмата за спортните обекти. Бяха направени две обществени обсъждания с 

гражданите от района и преди изготвянето на доклада, бяха взети в предвид техните 

предложения. 

Г-н Калановски заяви, че ще подкрепи доклада и направи предложение на петата 

година да бъде представен отчет на инвестицията и при неспазване да се наложат 

санкции по договора. 

Г-жа Я.Тодоранова заяви в договора да се заложат текстове, които да гарантират, че 

мобилни инвестиции, могат да бъдат вдигнати и преместени , какъвто беше случая с 

Драгалевци и да не останат за общината. 

Г-н Гьонов – изп.директор на ЦСКА 1948 благодари, че проекта ще може да бъде 

осъществен и ще може да се изгради една представителна база на която да се развива 

футбола както на професионална така да тренират децата от района и мастния 

футболен клуб „Вихър – Требич“. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение и предлага следното 

изменение: 

В т.1 от проекта на решение след текстът „за срок от 10 / десет/ години“ 

да се добави текста :…….,като на 5-тата година се представи отчет на инвестицията.“ 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 
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                                 За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

 

По т.І от Дневния ред: Доклад вх.№СОА23-ВК66-3079/21.03.23 г. относно приемане 

на Правила за реализиране на Подпрограма за развитие на детско – юношеския спорт 

за 2023 г. и обявяване на сесия за набиране на проектни предложения  в изпълнение на 

Решение № 903 по Протокол № 66 от 24.11.2022 г. на Столичен общински съвет 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Т.Георгиева предложи да бъдат определени общински съветници, които да се 

включат в оценителната комисия на постъпилите проекти. 

След обсъждане бяха определени следните общински съветници както следва: 

 

Анатоли Илиев – Председател 

Яна Тодоранова 

Диян Стаматов 

Резерва – Веселин Калановски 

 

По т.II от Дневния ред: Доклад вх.№СОА23-ВК66-3080/21.03.23 г. относно отмяна на 

Решение № 452/14.07.2016 г. и Решение № 522/26.07.2018 г. на Столичния общински 

съвет и приемане на Правила за условията и реда при предоставяне на еднократна 

парична награда за педагогически специалисти от столични училища, с 

професионална квалификация "учител по физическо възпитание и спорт" или 
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"треньор" по вид спорт, класирали на призови места ученически отбори в Трети етап – 

Зонални състезания и Четвърти етап – Финални състезания по съответния вид спорт от 

Ученическите игри 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател за 

2 Атоли Илиев- зам. председател за 

3 Иван  Пешев - зам. председател - 

4 Диян Стаматов за 

5 Екатерина Йорданова за 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов За 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  8 

  в т.ч.: 

                                  За 8 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.IV от Дневния ред: Писмо вх.№СОА22-ВК08-6907/97/16.03.23 г. относно 

Решение № 86 на СОС от 09.02.2023 г. за утвърждаване на списък на конкретни 

обекти (детски площадки), по предложение на кметовете на райони в Столична 

община за изграждане и реконструкция. 

Г-н Данчев – дир. на дирекция „Зелена система“ запозна комисията с писмото като 

сподели, че площадките са обособени в две групи: площадки, които ще бъдат 

възстановени и реконструирани изцяло и площадки, които ще бъдат частично 

обновени. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

 

Комисията приема писмото за сведение и дава положително становище. 

 

По т.V от Дневния ред: Писмо вх.№СОА23-2362/7/29.03.23 г. относно определяне на 

общински съветник за участие в Експертна комисия за оценяване на проектни 

предложения по Програма за ремонт и изграждане на общинска спортна 

инфраструктура – 2023 

 

Комисията определи г-н Владимир Митов. 
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Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.45 ч. 

 

Протоколът е изготвен на 07.04.23 г. 

 

 

 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:                П 

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

                               Зам. предс.:                 П 

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

                  


